

INFORMATION ON THE IMPLEMENTED TAX STRATEGY FOR 2021

1. List of terms

For the purposes of this document, the following terms have the following meanings:

Abbreviation	Definition/description
FY	Fiscal year starting on 1 January and ending on 31 December
Company, ETS	of Ergo Technology & Services S.A.
ERGO/Munich Re Group	The international group to which the Company belongs.
"PDOP Act".	The Act on Corporate Income Tax of 15 February 1992 (consolidated text: Dz. U. of 2021, item 1800, as amended);
Tax Ordinance	Act of 29 August 1997 - Tax Ordinance (consolidated text of 2021, item 1540 as amended)

Introduction

The document outlines how the Company implemented its tax strategy in 2021.

ETS, as a corporate taxpayer with revenues in excess of €50 million in the tax year ending 31 December 2021, is required to prepare and publish information on its ongoing tax strategy for the tax year ending 31 December 2021.

This information on the implemented tax strategy has been prepared in accordance with Article 27c(2) of the PDOP Act.

ERGO Technology & Services S.A.

Ergo Technology & Services S.A. specializes in designing, creating, implementing and integrating comprehensive IT systems for business. It also specialises in managing large implementation projects. The company offers comprehensive IT services: consulting, business process analysis, implementation and integration of systems, including ready-made domain systems, turnkey design of *back-office*, *front office*, *middleware* and *business intelligence* solutions, preparation of infrastructure for IT solutions, training and IT support. The solutions proposed by ETS are mainly directed at the insurance sector.

ETS specialises in comprehensive business solutions that support the operations of financial institutions. The company has achieved a sustainable competitive advantage in this respect by serving the market of insurance companies, for which constant monitoring, optimization and adaptation of business processes to the needs of the changing market is the basis for maintaining a competitive advantage.

Table 1. Basic information about the Company

Name of the Company	ERGO Technology & Services S.A.
Registered office	Ul. Leona Droszyńskiego 24 80-381 Gdańsk
Identifying data	KRS: 0000438903, NIP (Tax ID): 585-10-07-625, REGON: 190880611
Share capital	PLN 1.303.000
Date of entry in the National Court Register	1995-06-29
Number of employees (average employment in 2021)	924

Processes and procedures for managing the performance of obligations arising from tax law and ensuring their proper performance

The basic principles for dealing with tax matters have been based on tax legislation and common good practice in this area.

The company fulfilled tax obligations in all areas required by tax law, taking into account the scope of ETS activities.

In order to fulfil its tax obligations effectively, the Company has structured its tax processes taking into account the nature of the ETS business, its internal structure and its role in the Group.

In the field of accounting and taxes, the Company uses its own staff. In the area of risk management and control, the Company carried out appropriate internal controls to ensure compliance.

In addition, the ETS engages qualified tax advisers to ensure its tax security, especially for new, large and recurring transactions.

The Company's Board of Directors is aware of the importance of tax compliance, proper management of tax matters and tax risks relating to the Company's operations.

The CFO and the Chief Accountant play a key role in tax matters. The Company ensures on an ongoing basis that employees who are not directly involved in tax matters are aware of the importance of reliable documentation of business operations.

ETS uses proven IT systems in its operations to streamline data flow and prepare correct tax returns.

Voluntary forms of cooperation with the National Revenue Administration (KAS)

The company has applied to the Head of KAS in 2019 to issue a unilateral pricing agreement for a transaction related to the acquisition of a licence and the provision of services for the implementation of licensed solutions concluded for two entities based in Poland. The proceedings are pending.

Information on tax obligations carried out by ETS on the territory of the Republic of Poland

In 2021, the Company fulfilled its obligations in the following areas:

- corporate income tax – data on PDOP settlements are published on the website of the Ministry of Finance,
- withholding tax,
- value added tax (VAT),
- customs duties,
- stamp duties,
- environmental fee,
- as a payer in relation to the salaries of ETS employees, it settled personal income tax (PIT) and social and health insurance contributions (ZUS).

Information on tax schemes submitted to the Head of the National Revenue Administration, broken down by the taxes to which they relate

In 2021, the Company provided the Head of the National Revenue Administration with information on the tax scheme referred to in Article 86a par. 1 item 10 of the Tax Ordinance concerning the cross-border merger with Ergo Digital IT GmbH. The tax law provisions applicable in the scheme are corporate income tax, value added tax and the Tax Ordinance.

Information on transactions with related parties

In 2021, ETS has entered into the following transactions, the value of which exceeded 5% of total assets, as determined on the basis of the Company's last approved financial statements:

- the Company's licensing of and support for the implementation of the licensed solutions for two related entities based in Poland,
- the provision of IT services to a related entity based in Poland and a related entity based in Germany,
- the provision of comprehensive support services to a related entity based in Germany.

Information on restructuring measures planned or undertaken by the Company

On 4 January 2021, a cross-border merger of technology companies Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A. (now ETS) with ERGO Digital IT GmbH (Merger) took place.

The acquiring company was Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A., a Polish joint stock company with its registered office in Sopot (the "Acquiring Company"). The acquired company is ERGO Digital IT GmbH, a German limited liability company based in Germany.

The merger of the acquiring company with the acquired company was effected by transferring all the assets of ERGO Digital IT GmbH to Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A. (i.e. merger by acquisition). As a result of the Merger, the Acquiring Company assumed all rights and obligations of the Acquired Company on the Merger Date.

The merging companies had the same shareholder, ERGO Technology & Services Management AG, Düsseldorf.

As of the merger date, i.e. 4 January 2021, the name of the Acquiring Company was changed from Atena Usługi Informatyczne & Finansowe S.A. to ErgoTechnology & Services S.A.

Information on tax settlements in territories or countries applying harmful tax competition

In 2021, the Company did not make tax settlements in territories or countries applying harmful tax competition, as indicated in the executive acts issued on the basis of Article 11j(2) of the Corporate Income Tax Act of 15 February 1992 and Article 23v(2) of the Personal Income Tax Act of 26 July 1991 and in the announcement of the Minister responsible for public finance issued on the basis of Article 86a par. 10 of the Tax Ordinance.

Information on requests submitted by the Company

In 2021, the ETS did not request:

- general tax interpretation,
- individual tax interpretation,
- binding rate information,
- binding excise information.

INFORMACJA O REALIZOWANEJ STRATEGII PODATKOWEJ NA ROK 2021

1. Wykaz pojęć

Do celów niniejszego dokumentu poniższe terminy mają następujące znaczenie:

Skrót	Definicja/opis
FY	Rok podatkowy rozpoczynający się 1 stycznia i kończący się 31 grudnia
Spółka, ETS	Ergo Technology & Services S.A.
Grupa ERGO/Munich Re	Międzynarodowa grupa, do której należy Spółka.
Ustawa o PDOP	Ustawa z dnia 15 lutego 1992 r. o podatku dochodowym od osób prawnych (tekst jednolity: Dz. U. z 2021 r. poz. 1800 ze zmianami)
Ordynacja podatkowa	Ustawa z dnia 29 sierpnia 1997 r.- Ordynacja podatkowa (tekst jednolity z 2021 r. poz. 1540 ze zm.)

Wprowadzenie

Dokument przedstawia, w jaki sposób Spółka, realizowała strategię podatkową w 2021 roku.

ETS, jako podatnik podatku dochodowego od osób prawnych o przychodach przekraczających 50 mln EUR w roku podatkowym zakończonym 31 grudnia 2021 r. zobowiązana jest do przygotowania i opublikowania informacji o realizowanej strategii podatkowej na rok podatkowy kończący się 31 grudnia 2021 r.

Niniejsza informacja o realizowanej strategii podatkowej została sporządzona zgodnie z art. 27c ust. 2 ustawy o PDOP.

ERGO Technology & Services S.A.

Ergo Technology & Services S.A. specjalizuje się w projektowaniu, tworzeniu i wdrażaniu oraz integrowaniu kompleksowych systemów informatycznych dla biznesu. Specjalizuje się również w zarządzaniu dużymi projektami wdrożeniowymi. Oferta firmy obejmuje kompleksową obsługę informatyczną: konsulting, analizę procesów biznesowych, wdrażanie i integrację systemów, również gotowych systemów dziedzinowych, projektowanie rozwiązań „pod klucz” z zakresów *back-office*, *front office*, *middleware* i *business intelligence*, przygotowanie infrastruktury pod rozwiązania informatyczne, szkolenia i opiekę informatyczną. Rozwiązania proponowane przez ETS kierowane są głównie do sektora ubezpieczeń.

Specjalnością ETS są kompleksowe rozwiązania biznesowe, które wspierają działalność instytucji finansowych. Spółka osiągnęła w tej kwestii trwałą przewagę konkurencyjną, obsługując rynek towarzystw ubezpieczeniowych, dla których stałe monitorowanie, optymalizacja oraz dostosowywanie procesów biznesowych do potrzeb zmieniającego się rynku jest podstawą dla zachowania przewagi konkurencyjnej.

Tabela 1. Podstawowe informacje o Spółce

Nazwa Spółki	ERGO Technology & Services S.A.
Siedziba Spółki	Ul. Leona Droszyńskiego 24 80-381 Gdańsk
Dane identyfikacyjne	KRS: 0000438903, NIP: 585-10-07-625, REGON: 190880611
Kapitał zakładowy	1.303.000 zł
Data wpisu do Krajowego Rejestru Przedsiębiorców	1995-06-29
Liczba pracowników(średnie zatrudnienie w 2021)	924

Procesy i procedury zarządzania wykonywaniem obowiązków wynikających z prawa podatkowego oraz zapewnienia ich prawidłowego wykonywania

Podstawowe zasady postępowania w sprawach podatkowych zostały oparte na przepisach podatkowych oraz powszechnie stosowanych dobrych praktykach w tym zakresie.

Spółka wypełniała obowiązki podatkowe we wszystkich obszarach wymaganych przez prawo podatkowe, z uwzględnieniem zakresu działalności ETS.

W celu skutecznego wypełniania obowiązków podatkowych Spółka zorganizowała swoje procesy podatkowe, biorąc pod uwagę charakter działalności ETS, swoją strukturę wewnętrzną oraz rolę w Grupie.

W zakresie księgowości i podatków Spółka korzysta z własnego personelu. W obszarze zarządzania i kontroli ryzyka Spółka przeprowadzała stosowne kontrole wewnętrzne w celu zapewnienia zgodności.

Dodatkowo ETS angażuje wykwalifikowanych doradców podatkowych, aby zapewnić sobie bezpieczeństwo podatkowe, szczególnie w zakresie nowych, dużych i powtarzalnych transakcji.

Zarząd Spółki jest świadomy znaczenia przestrzegania przepisów podatkowych, właściwego zarządzania sprawami podatkowymi oraz ryzykiem podatkowym dotyczącym działalności Spółki.

Kluczową rolę w kwestiach podatkowych odgrywają Dyrektor Finansowy i Główny Księgowy. Spółka na bieżąco dba o to, aby także pracownicy niezaangażowani bezpośrednio w sprawy podatkowe byli świadomi znaczenia rzetelnej dokumentacji operacji gospodarczych.

W swojej działalności ETS stosuje sprawdzone systemy informatyczne, które pozwalają usprawnić przepływ danych i przygotować prawidłowe rozliczenia podatkowe.

Dobrowolne formy współpracy z Krajową Administracją Skarbową (KAS)

Spółka złożyła w 2019 roku do Szefa KAS wnioski o wydanie jednostronnego porozumienia cenowego dla transakcji związanej z nabyciem licencji oraz świadczeniem usług wdrożenia rozwiązań objętych licencją zawieranych na rzecz dwóch podmiotów z siedzibą w Polsce. Postępowanie jest w toku.

Informacja o obowiązkach podatkowych realizowanych przez ETS na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej

W 2021 roku Spółka realizowała swoje zobowiązania w zakresie:

- podatku dochodowego od osób prawnych – dane o rozliczeniach z tytułu PDOP są publikowane na stronie Ministerstwa Finansów,
- podatku u źródła,
- podatku od towarów i usług (VAT),
- należności celnych,
- opłaty skarbowej,
- opłaty środowiskowej,
- jako płatnik w stosunku do wynagrodzeń pracowników ETS rozliczała się z podatku dochodowego od osób fizycznych (PIT) oraz składek na ubezpieczenie społeczne i zdrowotne (ZUS).

Informacje o schematach podatkowych przedkładanych Szefowi Krajowej Administracji Skarbowej w podziale na podatki, których dotyczą

W 2021 roku Spółka przekazała Szefowi Krajowej Administracji Skarbowej informację o schemacie podatkowym, o którym mowa w art. 86a par.1 pkt 10 Ordynacji podatkowej, dotyczącym połączenia transgranicznego z Ergo Digital IT GmbH. Przepisy prawa podatkowego znajdujące zastosowanie w schemacie to podatek dochodowy od osób prawnych, podatek od towarów i usług i Ordynacja podatkowa.

Informacje o transakcjach z podmiotami powiązanymi

W 2021 roku ETS dokonała następujących transakcji, których wartość przekroczyła 5% sumy bilansowej aktywów, ustalonej na podstawie ostatniego zatwierdzonego sprawozdania finansowego Spółki:

- udzielenie przez Spółkę licencji i wsparcia przy wdrożeniu rozwiązań objętych licencją na rzecz dwóch podmiotów powiązanych z siedzibą w Polsce,
- świadczenie usług informatycznych na rzecz podmiotu powiązanego z siedzibą w Polsce i podmiotu powiązanego z siedzibą w Niemczech,
- świadczenie kompleksowych usług wsparcia na rzecz podmiotu powiązanego z siedzibą w Niemczech.

Informacja o planowanych bądź podjętych przez Spółkę działaniach restrukturyzacyjnych

4 stycznia 2021 r. doszło do transgranicznego połączenia spółek technologicznych Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A. (obecnie ETS) z ERGO Digital IT GmbH (Połączenie).

Spółką przejmującą była Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A., polska spółka akcyjna z siedzibą w Sopocie ("Spółka przejmująca"). Spółka przejmowana to ERGO Digital IT GmbH – niemiecka spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Niemczech.

Połączenie Spółki przejmującej ze Spółką przejmowaną nastąpiło poprzez przeniesienie całego majątku ERGO Digital IT GmbH na spółkę Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A. (tj. połączenie przez przejęcie). W wyniku Połączenia, Spółka przejmująca wstąpiła w dniu Połączenia we wszystkie prawa i obowiązki Spółki przejmowanej.

Łączące się spółki posiadały tego samego wspólnika/akcjonariusza - ERGO Technology & Services Management AG z siedzibą w Düsseldorfie.

Z dniem połączenia, tj. 4 stycznia 2021 r. nazwa spółki przejmującej została zmieniona z Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A. na ErgoTechnology & Services S.A.

Informacja o dokonywaniu rozliczeń podatkowych na terytoriach lub w krajach stosujących szkodliwą konkurencję podatkową

W 2021 roku Spółka nie dokonywała rozliczeń podatkowych na terytoriach lub w krajach stosujących szkodliwą konkurencję podatkową, wskazanych w aktach wykonawczych wydanych na podstawie art. 11j ust.2 ustawy z dnia 15 lutego 1992 r. o podatku dochodowym od osób prawnych i art. 23v ust.2 ustawy z dnia 26 lipca 1991 r. o podatku dochodowym od osób fizycznych oraz w obwieszczeniu ministra właściwego do spraw finansów publicznych wydanym na podstawie art. 86a par. 10 Ordynacji podatkowej.

Informacje o wnioskach złożonych przez Spółkę

W 2021 roku ETS nie występowała z wnioskami o :

- ogólną interpretację podatkową,
- indywidualną interpretację podatkową,
- wiążącą informację stawkową,
- wiążącą informację akcyzową.

INFORMATION ZUR DIE REALISIERTE STEUERSTRATEGIE FÜR DAS JAHR 2021

1. Aufstellung der Begriffe

Für die Zwecke dieses Dokuments haben die Begriffe folgende Bedeutung:

Abkürzung	Begriffe/Beschreibung
FY	Steuerjahr vom 1. Januar bis zum 31. Dezember
Gesellschaft, ETS	Ergo Technology & Services S.A.
Gruppe ERGO/Munich Re	internationale Gruppe, zu der die Gesellschaft gehört.
PDOP-Gesetz	Körperschaftsteuergesetz vom 15. Februar 1992 (Einheitstext GBl. 2021, Pos. 1800 m.Ä.)
Abgabenordnung	Gesetz vom 29. August 1997 - Abgabenordnung (Einheitstext 2021, Pos. 1540 m.Ä.)

Einleitung

In dem Dokument wird dargelegt, wie die Gesellschaft ihre Steuerstrategie im Jahre 2021 umgesetzt hat.

ETS als Körperschaftsteuerpflichtige mit den Einnahmen von mehr als 50 Mio. EUR in dem am 31. Dezember 2021 endenden Steuerjahr ist verpflichtet, die Informationen über die realisierte Steuerstrategie für das am 31. Dezember 2021 endende Steuerjahr zu erstellen und zu veröffentlichen.

Die vorliegende Information über die realisierte Steuerstrategie wurde in Übereinstimmung mit Art. 27c Abs. 2 des PDOP-Gesetzes erstellt.

ERGO Technology & Services S.A.

Ergo Technology & Services S.A. ist auf die Projektierung, Entwicklung, Implementierung und Integration komplexer IT-Systeme für die Unternehmen spezialisiert. Sie ist auch auf die Leitung großer Implementierungsprojekte spezialisiert. Die Gesellschaft bietet umfassende IT-Dienstleistungen an: Consulting, Geschäftsprozessanalyse, Implementierung und Integration von Systemen, darunter fertige Domänensysteme, Entwurf schlüsselfertiger Lösungen im Bereich Backoffice, Frontoffice, Middleware und Business Intelligence, Vorbereitung der Infrastruktur für IT-Lösungen, Schulung und IT-Support. Die vom ETS vorgeschlagenen Lösungen sind hauptsächlich auf den Versicherungssektor ausgerichtet.

ETS ist auf umfassende Geschäftslösungen spezialisiert, die die Handlungen von Finanzinstituten unterstützen. In dieser Hinsicht hat sich die Gesellschaft einen nachhaltigen Wettbewerbsvorteil durch die Bedienung des Marktes der Versicherungsunternehmen erarbeitet, für die die ständige Überwachung, Optimierung und Anpassung der Geschäftsprozesse an die Bedürfnisse des sich verändernden Marktes die Grundlage für die Aufrechterhaltung eines Wettbewerbsvorteils ist.

Tabelle 1. Grundlegende Informationen über die Gesellschaft

Name der Gesellschaft	ERGO Technology & Services S.A.
Sitz der Gesellschaft	Ul. Leona Droszyńskiego 24 80-381 Gdańsk
Identifikationsangaben	KRS-Nr.: 0000438903 NIP-Nr.: 585-10-07-625 REGON-Nr.: 190880611
Grundkapital:	1.303.000 PLN
Datum der Eintragung im Landesgerichtsregister	1995-06-29
Anzahl der Arbeitnehmer (durchschnittliche Beschäftigung im Jahre 2021)	924

**Prozesse und Verfahren zur
Verwaltung und Sicherstellung
der ordnungsgemäßen
Erfüllung der
steuerrechtlichen Pflichten**

Die Grundprinzipien der Vorgehensweise in den Steuersachen basieren auf den Steuervorschriften und allgemein gebräuchlichen guten Praktiken in diesem Bereich.

Die Gesellschaft ist ihren steuerlichen Pflichten in allen steuerrechtlich vorgeschriebenen Bereichen nachgekommen, unter Berücksichtigung des Tätigkeitsbereichs von ETS.

Um ihren steuerlichen Pflichten wirksam nachzukommen, hat die Gesellschaft ihre steuerlichen Prozesse, unter Berücksichtigung der Tätigkeit von ETS, ihrer internen Struktur und ihrer Rolle in der Gruppe, organisiert.

Im Bereich der Buchhaltung und Steuer setzt die Gesellschaft eigenes Personal ein. Im Bereich Risikomanagement und -kontrolle hat die Gesellschaft angemessene interne Kontrollen durchgeführt, um die Einhaltung der Vorschriften zu gewährleisten.

Darüber hinaus setzt ETS qualifizierte Steuerberater ein, um ihre steuerliche Sicherheit zu gewährleisten, insbesondere im Hinblick auf neue, große und wiederholende Geschäfte.

Der Vorstand der Gesellschaft ist sich der Bedeutung der Einhaltung von Steuervorschriften, der ordnungsgemäßen Verwaltung von Steuerangelegenheiten und der Steuerrisiken im Zusammenhang mit der Gewerbetätigkeit der Gesellschaft bewusst.

Der Finanzdirektor und der Hauptbuchhalter spielen eine wichtige Rolle in Steuerangelegenheiten. Die Gesellschaft stellt laufend sicher, dass auch die Mitarbeiter, die mit den Steuerangelegenheiten nicht unmittelbar befasst sind, sich der Bedeutung einer zuverlässigen Dokumentation der Geschäftsvorgänge bewusst sind.

ETS setzt in ihrer Arbeit bewährte IT-Systeme ein, um den Datenfluss zu optimieren und korrekte Steuererklärungen zu erstellen.

Freiwillige Formen der Zusammenarbeit mit der Landesfinanzverwaltung (KAS)

Die Gesellschaft hat beim Leiter der KAS für 2019 eine einseitige Preisvereinbarung für ein Geschäft beantragt, das mit dem Erwerb einer Lizenz und der Erbringung von Dienstleistungen für die Implementierung von lizenzierten Lösungen für zwei in Polen ansässige Unternehmen verbunden ist. Das Verfahren ist noch nicht abgeschlossen.

Informationen über steuerliche Pflichten, die durch ETS in der Republik Polen erfüllt werden

Im Jahr 2021 hat die Gesellschaft ihre Pflichten im folgenden Bereich erfüllt:

- Körperschaftssteuer - die Daten zu den Abrechnungen im Bereich der Körperschaftsteuer werden auf der Website des Finanzministeriums veröffentlicht,
- Quellensteuer,
- Umsatzsteuer,
- Zollabgaben,
- Stempelgebühr,
- Umweltgebühr,
- als Zahlerin der Löhne und Gehälter für die ETS-Mitarbeiter hat sie die Einkommensteuer sowie die Sozial- und Krankenversicherungsbeiträge abgerechnet.

Informationen über die dem Leiter der Landesfinanzverwaltung vorgelegten meldepflichtigen Steuergestaltungen, aufgeschlüsselt nach den Steuern, für die sie gelten

Im Jahr 2021 übermittelte die Gesellschaft dem Leiter der Landesfinanzverwaltung gemäß Art. 86a §1 Pkt. 10 der Abgabenordnung die Informationen über meldepflichtige Steuergestaltungen bezüglich der grenzüberschreitenden Verschmelzung mit Ergo Digital IT GmbH. Die auf die meldepflichtigen Steuergestaltungen anwendbaren Steuervorschriften sind die Körperschaftssteuer, die Umsatzsteuer und die Abgabenordnung.

Informationen über die Geschäfte mit verbundenen Unternehmen

Im Jahr 2021 hat ETS folgende Geschäfte getätigt, deren Wert 5 % der Bilanzsumme der Aktiva überstieg, die aufgrund des letzten festgestellten Jahresabschlusses der Gesellschaft festgelegt wurde:

- Erteilung von Lizenzen und Unterstützung bei der Implementierung der lizenzierten Lösungen durch die Gesellschaft an zwei verbundene Unternehmen mit Sitz in Polen,
- Erbringung von IT-Dienstleistungen für ein verbundenes Unternehmen mit Sitz in Polen und ein verbundenes Unternehmen mit Sitz in Deutschland,
- Erbringung umfassender Unterstützungsleistungen für ein verbundenes Unternehmen mit Sitz in Deutschland.

Informationen über die von der Gesellschaft geplanten oder unternommenen Umstrukturierungsmaßnahmen

Am 4. Januar 2021 wurde eine grenzüberschreitende Verschmelzung der Technologieunternehmen Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A. (jetzt ETS) mit ERGO Digital IT GmbH (Verschmelzung) durchgeführt.

Die übernehmende Gesellschaft war Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A., eine polnische Aktiengesellschaft mit Sitz in Sopot (die „übernehmende Gesellschaft“). Die übertragende Gesellschaft war ERGO Digital IT GmbH, eine deutsche Gesellschaft mit beschränkter Haftung mit Sitz in Deutschland.

Die Verschmelzung der übernehmenden Gesellschaft mit der übertragenden Gesellschaft erfolgte durch Übertragung des gesamten Vermögens der ERGO Digital IT GmbH auf die Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A. (d.h. Verschmelzung durch Übernahme). Infolge der Verschmelzung trat die übernehmende Gesellschaft am Tag der Verschmelzung in alle Rechte und Pflichten der übertragenden Gesellschaft ein.

Die sich verschmelzenden Gesellschaften hatten denselben Aktionär - die ERGO Technology & Services Management AG mit Sitz in Düsseldorf.

Mit dem Tag der Verschmelzung, d.h. am 4. Januar 2021 wurde der Name der übernehmenden Gesellschaft von Atena Usługi Informatyczne i Finansowe S.A. in ErgoTechnology & Services S.A. geändert.

Informationen über die Steuerabrechnungen in Gebieten bzw. Ländern mit schädlichem Steuerwettbewerb

Im Jahr 2021 hat die Gesellschaft keine Steuerabrechnungen in Gebieten oder Ländern vorgenommen, in denen ein schädlicher Steuerwettbewerb herrscht, wie dies in den aufgrund Art. 11j Abs. 2 des Körperschaftsteuergesetzes vom 15. Februar 1992 und Art. 23v Abs. 2 des Einkommenssteuergesetzes vom 26. Juli 1991 erlassenen Durchführungsbestimmungen sowie in der auf der Grundlage von Art. 86a §10 der Abgabenordnung erlassenen Bekanntmachung des Ministers für öffentliche Finanzen angegeben ist.

Informationen über die durch die Gesellschaft gestellten Anträge

Im Jahre 2021 hat ETS folgende Anträge nicht gestellt:

- auf Erteilung der allgemeinen Auslegung des Steuerrechts,
- auf Erteilung der verbindlichen Auskunft,
- auf Erteilung der verbindlichen Auskunft über Steuersätze,
- auf Erteilung der verbindlichen Auskunft über die Verbrauchsteuer.